
   

  
Carl Nielsen-skolen  

Skolebestyrelsesmøde  

  
       Onsdag den 9. november 2022  
                 kl. 19.00 - 21.00    

  

formand  

  
  
Blad nr.  

ABS    

   

Deltagere:  
Anne, Katrine, Morten B, Josephine, Mikkel, Felix, Jesper, Magnus, Eva, Bettina og Irene 
Afbud: Morten og Gitte  

Gæst: Morten Draab 
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Elevråd   

 
Sparetips-konkurrence. Ugens sparetips vinder en fodbold 
til klassen. 
Juleudsmykningsdag, form og indhold. 
Bordtennisborde. Ønske om ekstra borde er 
imødekommet og sat i værk. Elevrådet står for skemaet 
med hver klasses tidspunkt. 
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Digitale læremidler 
v/ Morten Draab, lærer 

 
Kort gennemgang ift indkøb, indhold og praktisk brug. 
FMK: indkøbt stort set alt fra Gyldendals Forlag, portaler, 
web-prøver, e-bøger, danskedyr.dk samt supplerende 
digitale læringsmidler, fx Alinea portaler, Grammatip, 
Xplore. En bred vifte af forskellige materialer. 
CNS: egne tilvalg. Drøftes på fagudvalgsmøder løbende 
henover året.  
Nogle portaler er gode i bestemte fag, andre i andre fag. 
Der er stor forskel både på indhold og grafik. De nye 
portaler har en øget grad af grafiske virkemidler og 
multimodale muligheder. 
Skolen har netop fået installeret CleverTouch skærme i 
alle klasser. De fungerer som en TV-skærm i stort format 
og med touch-funktion. CleverShare på alle 
ChromeBooks. 
Digitale læremidler er fuldstændig som analoge 
læremidler. Der skal hver gang foretages en vurdering af 
målgruppe, formål, indhold, muligheder, didaktisk tilgang 
osv. osv.  
På CNS supplerer digitale og analoge læremidler 
hinanden og står ikke alene. 
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Byggeri 
 

  
Det nærmer sig ☺  
Henover næste uge er der afslutning, aflevering og 
slutrengøring. 
Vi ser meget frem til at kunne tage det nye i brug. 
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Status på CNS  

  

Pædagogisk aften på tirsdag, for alle pædagogiske 
personaler. Oplægsholder udefra, gruppearbejde og 
fælles drøftelser. 
Ansat ny lærer, Karoline, der er kommet godt i gang. 
Ansat ny pædagog, Mads, der starter i K2 pr 1/12. 
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Tilbagemelding fra 
arbejdsgrupper til 
gennemgang af div. på 
hjemmesiden. 

• Lejrskoler: Bettina og 
Anne 

• Princip for 
forældresamarbejde: 
Josephine og Gitte 

• Kostpolitik: Birgitte og 
Morten  

• Opgaver for 
klasseforældre: 
Morten K og Britt 

• Ideer til 
klasserådsarbejde: 
Morten K og Britt 

  
 
 
 
 
Forslag vedr. princip for lejrskole gennemgået på mødet. 
Drøftet og kommenteret. 
Rettes til og tages med på næste møde. 
 
Forslag til princip for skolens kostpolitik gennemgået og 
vedtaget på mødet. Renskrives til evt kommentering og er 
derefter vedtaget og kan offentliggøres på skolens 
hjemmeside. 
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Fotografering 
Beslutning om hvilken 
udbyder vi fremover skal 
benytte. 

  

Forskellige muligheder gennemgået. 
Bestyrelsen ønsker ekstra info omkring pris og vælger det 
firma, der kan tilbyde klassefoto til bedste pris. 
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Orientering fra  
  

- a) formanden 
- b) personale 
- c) SFO 
- d) skoleledelse 
- e) andre 
-  

 
 

a) Intet 
b) God stemning og god energi blandt personalet. 
c) Afholdt infomøde for Forårs-SFO. Fint fremmøde. 

SFO er ved at komme på plads i Nordfløjen. 
d) Se ovenfor 
e) Afholdt dialogmøde med det politiske udvalg, 

bestyrelsesformænd, skoleleder, opvækst og 
læring. 

 
342 

 
Evt. 

 
  

 Næste møde: 5. dec. 
 

- Punkter: 

 
 
 

 Ref.: IL  

 

 


